Singapare in the 50-60s!

ANNIVERSARY

图典堂槽年感恩崇拜

新加坡 50-60年代







Led by Rev Dr Alfred Yeo and his wife Rosie, a small English worship group (Singspiration Corner) grew and became Grace Methodist Church on 8 Nov 1970

由杨至恒牧师(博士)与他妻子, Rosie 的领导,小小的英语赞美和崇拜团体 于1970年11月8日正式成立为卫理公 会恩典堂。





Grace Methodist Church held her Services at the premises of Telok Ayer Chinese Methodist Church's second campus (also known as TA2) along Wishart Road.

God's Faithfulness Through Every Season

上帝的信实-春夏秋冬

恩典堂当时的崇拜地点就位于 Wishart Road直落亚逸堂的分堂 (TA2)。





God's Faithfulness Through Every Season

上帝的信实-春夏秋冬

In 1985, to meet the demands of a growing church membership, GMC started raising funds for a new church building. In 1992 the church construction began and GMC services were run in ACS(1)'s campus till the completion of our current building on 5 April 1998.

1985年,为面对会友人数增长的需求, 恩典堂开始为新的教会建筑筹集资金。 1992年,开始建堂,我们就在英华自主 中学进行崇拜,直到1998年4月5日 当前的教堂竣工为止。





The building was dedicated on 7 Nov 1999 and Grace Methodist Church has been here ever since!

我们的家就在目前的所在地,于1999年11月7日献堂,此后便一直到现在!